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Förhindrade att närvara 
Jennie Hansson Åkerlind (S) 
Gulan Avci (FP) 

 
Ärenden med personalrepresentation 
 

 

§ 156 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 157 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 8/2013 från nämndens sammanträde 

2013-11-19 som justerats 2013-11-21. 

 

  

§ 158 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordförande Regina Kevius (M) och vice ordförande Emilia Bjuggren (S) utses att ju-

stera dagens protokoll. 

 

 

§ 159 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  
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Anmälan gjordes av: 

 

Beslut fattade enligt delegation 2013-11-05 – 2013-12-02 

 

 

§ 160 
Övriga anmälningsärenden 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 

 

a) Utvärdering och översyn av utfall och tillämpning av de nya strandskyddsreglerna. 

Yttrande över remiss från kommunstyrelsen, kontorsutlåtande 2013-11-18. 

 

b) Miljö- och hälsoskyddsnämndens beslut om att förelägga idrottsnämnden att utreda, 

åtgärda och lämna uppgifter gällande elva bassängbads anläggningar, samt idrottsför-

valtningens svar.  

 

c) Protokoll från Stockholms idrottsnämnds och Stockholm Globe Arena Fastigheter AB 

råd för funktionshinderfrågor den 15 oktober, 22 oktober och 12 november 2013. 

 

Särskilt uttalande  
Emilia Bjuggren m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande:  

Idrotten i Stockholm är idag underfinansierad, något som den borgerliga majoriteten döljer 

genom uppskjutet underhåll. Behovet av upprustning av befintliga anläggningar är enormt 

och ökar för varje år. De flesta av stadens idrottsanläggningar utnyttjas intensivt av 

stockholmarna, vilket är glädjande, men det innebär också ett stort slitage. Underhållet syftar 

till att säkerställa funktionen hos dessa anläggningar genom åtgärder som utförs i rätt tid och 

omfattning. 

 

Från 2006 har kostnaderna för planerat underhåll av stadens fastigheter, per kvadratmeter, 

mer än halverats. Som följd av de nedskärningarna är många av stadens fastigheter i dåligt 

skick, inte minst sim- och idrottshallarna där läget är akut för många av anläggningarna. 

  

Det visar inte minst redogörelsen från miljö- och hälsoskyddsnämnden med föreläggande att 

utreda, åtgärda och lämna uppgifter gällande 11 bassängbads anläggningar som anmäls på 

dagens nämndmöte. Det är en skrämmande läsning om hur dåligt skick stadens 

badanläggningar befinner sig i. Något vi från oppositionens sida har påtalat under flera år 

men inte fått gehör för från den borgerliga majoriteten. Tittar man tillbaka på redogörelser 

för fastighetsunderhållet inom idrottsnämnden har den tvärtemot skurits ned. Det är 

anmärkningsvärt och en oansvarig hantering av stockholmarnas skattemedel. 

  

Utdrag ur Verksamhetsberättelse 2010 ”Underhållsbudgeten för 2010 har uppgått till 41,8 

mnkr, vilket är en minskning jämfört med 2009 med 16,1 mnkr.”  


